
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΎΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Λουξεμβούργο 20.11.1997

Ο Πρωθυπουργός και Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ Κώστας Σημίτης, μετά τη συνάντηση των 
Ευρωπαίων Σοσιαλιστών Ηγετών, απάντησε στις ακόλουθες ερωτήσεις δημοσιογρά
φων:

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, συναντηθήκατε οι Σοσιαλιστές Πρωθυπουργοί. 
Διαμορφώσατε μία στρατηγική θέσεων, την οποία θα κρατήσετε αύριο (21.11) στη Σύ
νοδο Κορυφής;

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Οι Σοσιαλιστές Πρωθυπουργοί και Αρχηγοί κομμάτων συμφώνησαν 
ότι το κείμενο που θα παρουσιάσει αύριο η Προεδρία, είναι ένα κείμενο που βρίσκεται 
στη σωστή γραμμή. Εκφράζει τη σοσιαλδημοκρατική πολιτική. Εκφράζει την επιθυμία να 
υπάρξουν κατευθυντήριες γραμμές στην Ευρωπαϊκή Ενωση για τον περιορισμό της α
νεργίας. Διαπιστώνει ποιες είναι οι σωστές πολιτικές και δημιουργεί μηχανισμούς για να 
μπορέσουν να εφαρμοσθούν οι πολιτικές αυτές.
Διαπιστώσαμε, επίσης, ότι, ίσως, θα χρειάζονταν και περισσότερα. Ομως, είναι σωστό 
να συγκεντρώσουμε εμπειρίες, να αξιοποιήσουμε τα μέσα που έχουμε. Και στο τέλος 
του επόμενου χρόνου, όταν γίνει η πρώτη Σύνοδος του Οργάνου που θα παρακολουθεί 
την εξέλιξη, θα μπορέσουμε να προτείνουμε και νέα μέτρα που θα οδηγήσουν σε ακόρα 
περισσότερο περιορισμό της ανεργίας. Υπάρχει, λοιπόν, η κοινή πεποίθηση ότι επιτέ
λους μπήκαμε σε μια γραμμή, η οποία μπορεί να αποδώσει.

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Πιστεύετε ότι αυτή θα είναι και η γραμμή που θα περάσει τελικά, 
αύριο, από τους «15»;

ΠΡΩΟΥΠΟΥΡΓΟΣ: Πιστεύω ότι μια που υπάρχει σύμπτωση απόψεων σχετικά με τις 
κατευθύνσεις, θα είναι, περίπου, η γραμμή που θα περάσει από τους «15».


